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Luchtkwaliteit en gezondheid 
 

Raadsinformatiebijeenkomst 22 februari 2018 

Voorzitter Jelmer Schreuder 

Tijd 15.00 – 16.30 uur 

Zaal Grote Trouwzaal 

Soort Bijeenkomst: Bespreken raadsbrief met bijbehorende onderzoeksrapporten 

Werkvorm bijeenkomst Technisch 

Geagendeerd door: Gertjan te Hoonte (VVD), Sander van Waveren (CDA), Indra ten 

Ronde (D66), Monique Bollen en Fred Dekkers (GroenLinks) 

Doel van de bijeenkomst Het informeren van de raad 

Betrokken ambtenaren/ 

Presentatoren 

Christine Strous, Longfonds/Sr. Projectleider Gezonde Lucht 

Peter-Eloy Staal, Directeur KNAC  

Tijmen van de Poll, Royal HaskoningDHV 

Theo van Alphen en Ilse Storm, RIVM 

Joost Wesseling, Rob Maas, Jan Aben, Wilco de Vries RIVM  

Bert Brunekreef, Hoogleraar Milieu Epidemiologie, UU  

Bertien Oude Groote Beverborg, GU 

Eddie van der Waard, GU 

Portefeuillehouder(s)  Lot van Hooijdonk 

Victor Everhardt (verhinderd) 

Aanwezige griffiemedewerker(s) Manon Leenders en Marlies Smeets 

Programma 15.00 Opening door voorzitter, korte voorstelronde 

15.02 Filmpje KNMI 

15.05 Presentatie Longfonds + gelegenheid tot vragen 

15.15 Presentatie KNAC + gelegenheid tot vragen 

15.25Twee presentaties RIVM + gelegenheid tot vragen  

15.40 Presentatie Royal HaskoningDHV + gelegenheid tot vragen 

15.50 Presentatie Universiteit Utrecht + vragen 

16.00 Presentatie gemeente + gelegenheid tot vragen  

16.10 Discussie 

Vervolg Dit onderwerp is nog niet geagendeerd voor een debat in de 

gemeenteraad. 

 

Motivatie:  

De raadsbrief luchtkwaliteit en gezondheid bevat de uitkomsten van in opdracht door het college uitgevoerde 

onderzoeken. Deze uitgebreide onderzoeken hebben geresulteerd in een veelheid aan vaak domein 

overstijgende informatie. Het bevat een aantal technische bijlagen en een aantal onderzoeken naar 

handelingsperspectieven voor een gezonde leefomgeving. De fracties van VVD, CDA, D66 en GroenLinks 

hebben de behoefte op een mondelinge toelichting door de onderzoekers en betrokken ambtenaren. De 

fracties hebben diverse (inhoudelijke) vragen bij deze diverse rapporten, met name dat van het RIVM, en 

willen daarom graag een technische RIB organiseren. 

De partijen hebben daarnaast de volgende vragen en aandachtspunten: 

- De VVD en CDA willen in het bijzonder in gesprek met de onderzoekers van het RIVM en van Royal 

HaskoningDHV. Tevens heeft de VVD behoefte aan een nadere toelichting van de betrokken ambtenaren op 

wat het college in deze brief nu concreet voorstelt of hoe de vervolgstappen er uit zien. De VVD wil ook 

andere experts uitnodigen om hun visie op de onderzoeken te geven. 
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- D66 wil graag verdiepende vragen stellen aan de ambtelijke ondersteuning over de geïdentificeerde 

'kansrijke thema's', zoals die nu per wijk in kaart gebracht zijn. Dit ook met het oog op de vervolgstap die het 

College in gedachten heeft (verder in kaart brengen van de kans rijkheid van maatregelen), waarbij mogelijk 

verdere politieke duiding nodig kan (blijken te) zijn (verdere behandeling in de Commissie Stad en Ruimte).    

- GroenLinks wil graag een toelichting op de geboden handelingsperspectieven en aanvullende maatregelen 

voor een gezonde leefomgeving. Ook hoort GroenLinks graag een reflectie hierop van een expert op het 

gebied van gezondheid in relatie tot de leefomgeving.  

- De CDA-fractie heeft ook vragen over de (globale) maatschappelijke kosten en baten van de verschillende 

voorstellen, waar nu alleen de kosten voor de overheid in beeld gebracht zijn. De CDA-fractie is ook 

benieuwd naar verdere verdieping op de verschillende onderdelen naar de mate waarin de effecten zich op 

straatniveau voordoen of juist breder op buurt-/wijk-/stadsniveau. 

 

In ieder geval de VVD heeft aangekondigd vooraf schriftelijke vragen te willen stellen. 

De VVD en andere partijen zullen voorafgaand technische vragen indienen. Wij verzoeken deze ook 

voorafgaand aan de RIB beantwoord te krijgen. De vragen worden drie weken voor de Rib aangeleverd. 

 

 

 

 


